
Društvo
kadrovskih

delavcev
Sredi decembra je bil v pro-

storih GIP Gradis občni zbor
društva kadrovskih delavcev
naše občine. Društvo, ki ima
102 člana, je pričelo delovati
šele lansko leto, zato je letos
največ pozornosti posvetilo
funkcionalnemu izobraževa-
nju svojih članov. Da bi p o
magali delavcem, ki delajo na
kadrovskem področju, so or-
ganizirali razlago družbenega
dogovora o kadrovski politiki
na območju Ijubljanskih
občin, seminar o kadrovski
evidenci in posvet o uresniče-
vanju preobrazbe izobraže-
vanja. Ugotovili pa so, da je
bila udeležba članov društva
na teh seminarjih kljub zani-
mivim temam premajhna,
medtem ko je bilo za stro-
kovne ekskurzije nekoliko
več zanimanja.

Kljub navedenim po-
manjkljivostim ocenjujejo,
da je bilo delo društva v
prvem letu njegovega obstoja
uspešno, saj so v glavnem u-
resničevali zastavljeni načrt
dela, obenem pa omogočili
kadrovskim delavcem naše
občine, da so se spoznali med
seboj in izmenjali izkušnje o
svojem delu. D. J.


